東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 157/24-25

國家安全學習日—參觀香港特別行政區國家安全展覽廳

敬啟者:

國家安全展覽廳(下稱「展覽廳」)於2024年8月7日正式開放,是香港 特別行政區首個有系統地介紹國家安全的專廳,也是香港特區首個實體國家安全教 育基地。為加強學生對國家安全的重要性的認識,教育局陸續安排學校參觀展覽廳, 以配合學校的相關教學活動。本校特意於參觀國家安全展覽廳的同日舉辦校本「國家安全學習日」,以進一步鞏固學生對國家安全及相關價值觀的了解,詳情膽列如下:

<u>家安全学省日」,</u> 」	以進一步 革 固 学 生 對 國 家 安 全 及 相 關 價 值 觀 的 了 解 , 評 情 臚 列 如 卜 :
日 期:	五月十九日(星期一)
集合時間及地點:	上午8:10/本校
解散時間及地點:	下午 3:50 / 本校
地 點:	上午:香港歷史博物館二樓國家安全展覽廳 (地址:香港九龍尖沙咀漆咸道南 100 號) 下午:本校
活動內容:	上午:參觀香港歷史博物館二樓國家安全展覽廳 全體學生分為40人一組,各組按時段參加由展覽廳提供約 30分鐘的導賞服務,並依次參觀香港歷史博物館各展廳 下午:回校午膳及參加班本生日會聯誼活動
交 通:	學校提供來回程交通
費 用:	全免 (原價為\$40/學生,現由學校全數資助)
備 註:	 學生身穿整齊夏季校服,帶備文具回校,並完成活動工作紙。 活動期間,學生須保持秩序並謹言慎行,不應拍攝其他在場參觀的公眾人士及展覽廳人員,以免引起任何爭議,亦請勿使用閃光燈、自拍伸縮棒或腳架,以免對其他參觀人士造成不便。 未經香港歷史博物館職員准許,請勿攜帶宣傳橫額、彩旗、印有口號的宣傳單張進入展覽。

現通知各家長/監護人上述參觀活動安排,請於五月十二日(星期一)或之前簽妥 電子通告回條,以便統籌辦理。如有任何疑問,請致電 2443 9899 與班主任聯絡。

此致 貴家長

二零二五年

月

日



家長姓名:

		Memorial College	(陳妙霞)	_ 謹啟
二零二五年	五月九日	·····×	(
		東華三院馬振玉紀念中學	班號:	
	國家安全學	<u>活動通告 115/24-25</u> 學習日—參觀香港特別行政區國家安全	全展覽廳	
敬覆者:				
本人為	班學生	之家長,已知悉	上述通告之內容。	
此覆	1			
東華三院馬扬	長玉紀念中學			
		家	で長簽署:	

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Activity Circular 157/24-25

Visit to the National Security Exhibition Gallery of the Hong Kong Special Administrative Region

9th May 2025

Dear Parents

The National Security Exhibition Gallery ("the Gallery") formally opened on 7 August 2024. It is the first thematic gallery in the Hong Kong Special Administrative Region (HKSAR) dedicated to systematic promotion of national security education, and is also the first national security education base in the HKSAR. To enhance students' understanding on the importance of national security, the Education Bureau (EDB) arranges schools to visit the Gallery progressively to supplement the related learning activities. The visit arrangements for teachers and students of our school are as follows:

Date	:	19 th May 2025 (Monday)		
Gathering time and venue	:	8:10am / School		
Dismissal time and venue :		3:50pm / School		
Venue :		The National Security Exhibition Gallery		
		(2/F, Hong Kong Museum of History, 100 Chatham Road South, TST)		
Activities	:	Visit the National Security Exhibition Hall in the morning, and have lunch		
		in school and participate in the class-based birthday party afterwards		
Transportation	:	Coach service will be provided by the school.		
Fee	:	Free of charge (Original price: \$40/student, full sponsorship will be		
		provided by our school.)		
Remarks	:	 Students should wear school uniform and behave in an orderly manner during the visit. 		
		 Students should not capture images of other visitors or staff of the 		
		Gallery to avoid any potential disputes. Additionally, the use of flash		
		photography, selfie sticks, or tripods is prohibited to prevent		
		inconvenience to other visitors.		
		• Without the permission of the staff at the Hong Kong Museum of		
		History, please do not bring promotional banners, flags, or flyers		
		bearing slogans into the Gallery.		

Please return the signed e-reply slip by 12th May 2025 (Monday). If you have any questions, please feel free to contact the class teacher on 2443 9899.

Yours sincerely

Chan Miu Ha

Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.